
Dagsorden for skolebestyrelsesmøde d. 27. marts 2025 kl. 17.00-20.00 

Deltagere: Martin, Line, Maria, Christina Gro, Peter, Amdi, Christina M, Søren, Jesper, Mads 

Afbud: Lisbeth, Helle, Koray, Julie, Natashia, Meinhild, 

 

Punkt Uddybende kommentarer Tid 

1.Valg af ordstyrer /Martin 17.00 

2.Valg af referent /Mads  

3.Godkendelse af dagsorden /Martin 

 

 

4. Orientering om 

Amsterdamvej ved Jesper 

 

 

Ref.: 

Jesper orienterede. Der er møde igen 1.april. 

Forventningen er at KKFO-bygningen ikke er klar 1.maj. Det 

betyder at der kommer til at være flere flyt for eleverne. 

Overdragelsen er desværre forsinket ift. brandmyndigheders og 

andres godkendelse af bygningen. 

 

Derudover orienterede Jesper om den nye hal: Bygningen 

kommer til at ligge i det sydvestlige hjørne, da den ellers 

kommer til at skygge ind i nabogrunden. Martin orienterede i 

samme omgang om, at der med overførselssagen er afsat en 

planlægningsbevilling, så udeområdet bliver planlagt – herunder 

kunstgræsbane. En beslutning om det kræver finansiering og vil 

blive spillet ind i forbindelse med budgettet 

 

 

17.10-17.20 

5. timefordelingsplan Beslutningspunkt 

Timefordelingsplan til godkendelse: Oplæg sendes ud før mødet  

Drøftelse oplægget og beslutning  

Ref.: 

17.20 -

18.00 



Medarbejderne har været inddraget ift.at tænke med omkring, 

hvordan man på bedste mulige måde får udnyttet timebanken 

og timetalsfordelingen. 

Jesper argumenterer for, at lige nu er der en mulighed for at 

kunne eksperimentere omkring børnehaveklassernes 

timetalsfordeling. Det kunne være en mulighed at frigive nogle 

timer til at kunne skabe endnu bedre overgange for eleverne. 

Muligheden for at pulje nogle timer, så Børnehaveklasselederne 

f.eks. komme ind over børnene i 1.maj-gruppen, for at sikre 

relationer og endnu mere kvalificeret overgang.  

Christina (BH.kl) tænker godt, at det kunne være en ide omkring 

en enkelt dag. Det er dog vigtigt at være meget klar på, hvad vi 

vil med nye tiltag. Børnehaveklasselederne vil gerne have tid til, 

at kunne nå hverdagens gøremål i ro med børnene. 

Det er vigtigt at tænke sig rigtigt godt om. 

 

Søren: I debatten blandt medarbejderne, kunne man godt se 

mulighederne i, at 1.kl blev nedskrevet 1 time om ugen (som der 

er mulighed for), hvilket ville kunne frigive timer til timebanken, 

som kunne bruges i overgangen til 4.klasse i stedet. 

 

Timebanken er i virkeligheden alle de timer, der ikke er båndlagt 

til bestemte fagtimer.  

 

Peter: Kontinuitet og sammenhæng er vigtige pejlemærker. Hvis 

det skal give mening, skal det være med det mål at skabe 

sammenhæng for eleverne.  

 

Gerbrandskolens overgangspædagog er i gang ift. 

børnehaverne. 

 

Christina Gro: Børnehaveklasserne kan godt gå ned i tid, hvis det 

er i børnenes tarv pga. udtrætning e.lign. Det vil være ok at 

teste, men det kræver en tæt evaluering.  

 

SB finder enighed om at holde fast i en 8-13 model for 

BH.klasserne, men vil gerne være åbne omkring en fleksibilitet 

omkring at nedskrive/justere en enkelt eller to dages enkelte 



timer. SB mener, at medarbejdere og ledelse godt kan gå videre 

med dialogen herom. 

 

6. Lejrskolen Status på model 

/Søren 

Ref.: 

Det er besluttet, at det er 5.årg., der skal prøve at være på 

Lejrskole/hyttetur med 2 overnatninger i efteråret. Lærerne er 

begyndt at planlægge. Der er god stemning hos alle omkring det. 

Skolebestyrelsen vil gerne bakke op, hvis lærerne får brug for 

hjælp fra de ressourcer forældrene kan mønstre i denne 

forbindelse. 

 

18.10 

7. Mad  18.10 – 

18.40 

8. Status Status generelt, sygefravær mm 

/Jesper 

Ref.: 

Generelt ser sygefravær og prognose godt ud på 

Gerbrandskolen. 

Sygefraværet er stadig under måltallet. 

 

Jesper orienterer desuden om de lærere, der stopper. Det 

handler heldigvis ikke om utilfredshed med arbejdspladsen, men 

skift af bopæl eller jobmuligheder, man ikke kan få kan få på en 

basisskole. Stillingerne er dækket med kvalificerede lærere, men 

der skal muligvis slås stillinger op. 

Jesper har været til møde omkring, mulighederne omkring at 

udvide biblioteksforholdene på skolen. 

 

18.40-19.10 

9. Forældremøder Forældremøder i skoleåret 2025-2026 – hvad skal tænkes ind i 

planlægningen. Hvem tager den? 

Ref.: 

19.10 -

19.20 



Erfaringen med at bruges cases, som SB faciliterede sidste år, var 

der gode erfaringer med. 

 

SB ønsker f.eks et tema, der ligger sig tæt på mobilpolitikken, 

digital adfærd og skærmtid. 

SB´s tovholdere skal tage kontakt til kontaktforældrene mht. de 

temaer/oplæg, der er til inspiration for at kvalificere 

forældremøderne. SB skal hjælpe lærere og kontaktforældre med 

at få dialogen. 

 

Tovholdere: Line og Amdi 

Line og Amdi vil gerne være tovholdere og være bindeleddet 

mellem SB og kontaktforældre. De laver et forslag til dialog på 

SB-mødet næste gang.  

10. SB valg og formandskabet Martin stopper til sommer og det er et godt tidspunkt for nyt 

formandskab – så overvej gerne om ikke det er dig 

 

19.20-19.30 

11. Briefing fra 

repræsentanter og ansvarlige 

Briefing og evaluering 

 

 

 

19.30-19.40 

12. Meddelelser fra 

a/ Formandskabet: 

b/ Personalet  

c/Forældre 

 

a/Lokaludvalget hjælper omkring den nye hal. De har også 

mening om at fastholde biblioteket på Rhodos-vej. Derudover er 

Lokaludvalget inde omkring de evt. besparelser i Sundbybadet. 

 

b/ Der er rimeligt godt styr på hverdagen. Der gøres mange gode 

tanker om Mangfoldige børnefællesskaber. 

 

c/ der har været en forældrehenvendelse omkring spisepauser og 

brug af skærm. 

Der har også været en forældrehenvendelse omkring at sikre 

overgang ved krydset ved Jansvej og Wibrandtsvej. – der er nye 

elektroniske tavler på vej. 

19.40-19.55 



 

 

13. Eventuelt 

 

Martin har sendt et tilbud omkring et arrangement fra Skole & 

Forældre til resten af SB. 

 

19.55-20.00 

Punkt til næste gang 

• Tema til forældremøder – Amdi og Line laver forslag til 

dialog. 

•  

 

 

 


